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In vervolg op het vertrouwelijk memo van  

vrijdag 17 juli 2020, aangaande de relatie met 

Verheij Integrale Groenvoorziening B.V. 
 
 
 
 
 
Aanleiding 
Om moverende redenen is er medio juli dit jaar voor gekozen de mondelinge vragen van de 
fracties van de PVV en de CU/SGP en de Technische Vragen van Lokaal Liberaal, m.b.t. de 

ontwikkelingen in de relatie met Verheij Integrale Groenvoorziening B.V., te beantwoorden als 

onderdeel van het vertrouwelijk memo. Inmiddels is de noodzaak om de beantwoording van de 

vragen vertrouwelijk te behandelen niet meer voldoende aanwezig. De relatie met Verheij is op dit 

moment formeel, maar relatief bestendig. Onze inschatting is dat we de beantwoording nu in 

openbaarheid met u kunnen delen zonder de lopende gesprekken en/of de relatie te frustreren. 

Vanwege de onderlinge samenhang, het onderwerp en de relevantie worden zowel de mondelinge 

als de technische vragen in dit document beantwoord. 
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Vragen PVV, CU/SGP  en Lokaal Liberaal 
Naar aanleiding van de berichtgeving in het Algemeen Dagblad/Utrechts Nieuwsblad van 11 juli 
2020 zijn door de fracties van PVV en CU/SGP mondelinge vragen gesteld en door de fractie van 
Lokaal Liberaal technische vragen. De antwoorden op gestelde vragen treft u hieronder aan. 
 
PVV 
Q1: In de RIB van 14 november 2019 staat het volgende “We hebben er vertrouwen in dat met de 

aanvullende afspraken die onlangs zijn gemaakt, de kwaliteit van het groenonderhoud in de 
openbare ruimte goed blijft. De operationeel directeur zegt in het artikel “gezamenlijk wordt 
besloten toch de schouders eronder te zetten, maar van harte is het niet”.  Waar is het 
vertrouwen van het college op gebaseerd? 

A1: Het vertrouwen van het college is gebaseerd op de gesprekken en overleggen die zijn gevoerd 
met Verheij en uiteindelijk hebben geleid tot concrete aanvullende afspraken op het 
oorspronkelijke contract, die zijn vastgelegd in een vaststellingsovereenkomst. De 
ondertekening is op 3 september 2019 in een goede sfeer informeel beklonken en op 1 oktober 
2019 heeft de algemeen directeur van Verheij, de heer Dick Verheij, de wethouder aangegeven 
de samenwerking per 31 december 2019 te willen beëindigen. Wethouder Van Dijk heeft 
duidelijk gemaakt dat dit geen optie kon zijn. In verband met de benodigde voorbereidingstijd 
voor een nieuwe aanbesteding is afgesproken dat gebruik wordt gemaakt van de optie van 1 
jaar verlenging en dat de resterende contractperiode professioneel zou worden ingevuld. 

 
Q2: In dezelfde RIB staat dat met de huidige groenaannemer constructieve gesprekken zijn 

gevoerd. In het artikel in het AD staat dat Verheij gevraagd heeft om de samenwerking te 
beëindigen. Wat is daar constructief aan? 

A2: De gesprekken waren constructief in die zin dat deze uiteindelijk hebben geleid tot de 
genoemde vaststellingsovereenkomst. Ook nadat Verheij had aangegeven de samenwerking 
te willen beëindigen en hen te kennen is gegeven dat dit geen optie is, zijn er afspraken 
gemaakt over de resterende contractperiode. 

 
Q3: In antwoorden op vragen van raadslid R. Druppers antwoord het college o.a. “De definitieve 

beslissing om de overeenkomst met Verheij te verlengen moet nog worden genomen, maar 
lijkt gezien de omstandigheden de meest voor de hand liggende optie”. Als Verheij niet wil; 
waarom is dit dan de meest voor de hand liggende optie? 

A3: Een opdracht van deze omvang vereist een Europese aanbestedingsprocedure.  
De aanbestedingswet kent minimumtermijnen en staat niet toe de procedure binnen drie 
maanden te doorlopen. 

  
Q4: Wie geeft de feiten juist weer? Het college in haar RIB en in beantwoording van de vragen 

van de heer Druppers of de operationeel directeur van Verheij in het artikel van het AD? 
A4: Het college heeft uw raad met de RIB en in de beantwoording van de vragen van de heer 

Druppers feitelijk juist geïnformeerd. 
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Q5: Heeft het college voldaan aan de regelgeving door niet toe te zien dat er een beheerplan is 
voorgelegd voor de werkzaamheden door een andere aannemer bij Boom en Bosch in 
Breukelen? 

A5: Het college heeft voldaan aan de regelgeving, omdat hier sprake is van regulier onderhoud. 
Er was sprake van meerjarig achterstallig onderhoud, waardoor de aanpak rigoureus is. De 
aanwezige vegetatie heeft tijd nodig om weer uit te lopen. Het beheer en onderhoud van park 
Boom en Bosch is uitgevoerd met het originele ontwerp voor ogen, waarvoor al eerder een 
instandhoudingsplan is opgesteld. 

 
Q6: Acht het college zich een sociaal college nu zij ondanks de loc down boetes heeft opgelegd 

aan de Tonkingroep Tomin Groep doordat zij vanwege gebrek aan medewerkers vanwege 
Corona niet alle werkzaamheden tijdig kon uitvoeren? Of klopt dit niet? 

A6: Tomin Groep is een onderaannemer waarvoor Verheij als primaire opdrachtgever 
verantwoordelijk is. De Tomin Groep, maar ook Kansis Groen en andere onderaannemers van 
Verheij, zijn v.w.b. het groenonderhoud uitdrukkelijk geen contractpartner van SV. Sancties 
worden door SV aan Verheij opgelegd. Verheij kan eigenmachtig besluiten sancties al dan niet 
door te belasten aan de onderaannemers. Dit ligt buiten de beïnvloedingssfeer van SV. 

 
 
CU-SGP 
Q: Namens de fractie CU-SGP wil ik van de gelegenheid gebruik maken om vragen te stellen over 

het artikel in het AD van afgelopen zaterdag 11 juli. Dat de verhoudingen met Verheij Integrale 
Groenzorg en de gemeente niet zo goed zijn is algemeen bekend maar hier wordt ons inziens 
een ontluisterend beeld geschetst van de situatie. Het is twee voor twaalf zegt de heer Verheij. 
Dat zegt niet alleen Verheij maar het geldt evenzeer voor andere aannemers/onderaannemers. 
De gemeente, wie dat ook is, zegt niet via de krant te willen reageren want geschillen bespreek 
je niet in de media. Er moet overlegd worden. Voorzitter, ik heb uit goed ingelichte bronnen 
begrepen dat er al heel veel gepraat is tussen beide partijen en dat ons niet duidelijk is wat er 
nog gepraat/uitgepraat zou moeten worden. Voorzitter, de woordvoerder zegt er alle 
vertrouwen in te hebben dat men in alle redelijkheid tot werkbare oplossingen kan komen.  

 
a) Lezend hetgeen er in de krant staat is onze fractie zeer benieuwd hoe de wethouder hier nu 

nog vorm aan denkt te geven. Graag vernemen we een reactie van de wethouder op onze 
vraag.  

A: We vertrouwen in deze op de professionaliteit van de partijen. Het is in ons beider belang om 
in de resterende contractperiode de werkzaamheden op een juiste wijze uit te voeren. 

 
b) Tevens hoort onze fractie graag hoe de stand van zaken is over de aanbesteding voor het 

nieuwe IBOR-contract. Deze vraag mag wat ons betreft ook middels een RIB worden 
beantwoord. 

A: Deze vraag met betrekking tot de stand van zaken over de nieuwe aanbesteding is inmiddels 
beantwoord middels een RIB (RIB # 54 van 16 juli 2020).  
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Lokaal Liberaal 
Q1: Is de informatie zoals geschetst wordt in het artikel juist op de punten: 
a) Wilde de aannemer zelf al van het contract af toen de gemeente het eerste jaar verlenging 

lichtte? 
A: Op 16 oktober 2019 heeft de algemeen directeur van Verheij, de heer Dick Verheij, de 

wethouder tijdens een overleg aangegeven de samenwerking per 31 december 2019 te willen 
beëindigen. Wethouder Van Dijk heeft duidelijk gemaakt dat dit geen optie was. In verband met 
de benodigde voorbereidingstijd voor een nieuwe aanbesteding is besloten gebruik te maken 
van de verlengingsoptie. 

 
b) Hoe verliep de afstemming over de werkzaamheden? 
A: De afstemming over de werkzaamheden vindt plaats op meerdere niveaus. Dit is afhankelijk 

van het onderwerp. De meeste afstemming over praktische zaken vindt plaats op operationeel 
niveau. Daarnaast is er iedere termijn een bouwvergadering op directieniveau. Hier worden 
meer zwaarwegende zaken besproken. Na 17 juni 2019 is er ook een escalatieniveau 
afgesproken. Dit is overleg tussen onze programmamanager en de operationeel directeur van 
Verheij. Dit overleg vindt alleen plaats wanneer zaken op onderliggend niveau niet kunnen 
worden opgelost. 

 
c) Hoe worden boetes opgelegd en is er wederhoor? 
A: Sancties komen tot stand middels een strak vastgelegd protocol. Een CROW-gecertificeerde 

externe inspecteur schouwt eenmaal per termijn op een aantal ad random bepaalde locaties in 
de gemeente de kwaliteit van de beheerthema’s waarvoor Verheij verantwoordelijk is. De 
gemeten kwaliteitsniveaus worden opgenomen in een softwareprogramma (Apptimize). Het 
systeem berekent uiteindelijk het percentage afkeur ten opzichte van de gestelde norm. Pas 
bij een afwijking van 10% en meer wordt er per thema een sanctiebedrag berekend. Deze 
systematiek is vastgelegd in de standaard RAW-bepalingen 2015 en maakt onderdeel uit van 
de overeenkomst met Verheij. De sanctierapportage wordt ter beschikking gesteld aan Verheij. 
Verheij kan hierop reageren en SV beoordeelt de reactie. In voorkomend geval worden er 
correcties toegepast. Pas nadat de directievoering de sanctierapportage definitief heeft 
vastgesteld, wordt het sanctiebedrag in mindering gebracht op de termijnfactuur. 

 
d) Is er een beheerplan voor onderhoud Boom & Bosch en is deze gevolgd? 
A: Het beheer en onderhoud van park Boom en Bosch is uitgevoerd met het originele ontwerp 

voor ogen, waarvoor al eerder een instandhoudingsplan is opgesteld. Bij het onderhoud is dit 
plan gevolgd. 

 
Q2: In het artikel wordt melding gemaakt van uitval bij Kansis door corona maatregelen. 
a) Hoeveel fte van Kansis groenmedewerkers was uitgevallen in deze corona periode? 
A: In het artikel wordt gesproken over de Tomin Groep, niet over Kansis. Echter in beide 

gevallen kunnen wij hierop geen antwoord geven. Wij beschikken niet over deze informatie. 
Tomin Groep is voor wat betreft het groenonderhoud geen contractpartner van SV. 

 
b) Hoeveel is dit ten opzichte van het totaal fte aan Kansis groenmedewerkers? 
A: Zie antwoord op Q2a.  
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Ook in het licht van een nieuwe aanbesteding, welke op 1 januari van start moet gaan, heeft 
Lokaal Liberaal vragen. In het artikel wordt gerept over ‘vele fouten in de gemeentelijke 
omschrijvingen van het groen’. Wij gaan er vanuit dat hiermee het bestek wordt bedoeld. 
 
Q3: Worden meldingen, welke zijn aangedragen door de groenaannemer, verwerkt ter 

verbetering van het bestek? 
A3: Meldingen, vaktechnisch signaleringen genoemd, moeten zowel door ons als door Verheij 

na constatering worden opgenomen in het beheersysteem. Beide partijen gebruiken 
verschillende systemen, welke middels een interface met elkaar communiceren. Hierdoor 
moeten de systemen iedere maandagmorgen synchroon lopen. Meldingen worden dus 
wederzijds verwerkt. 

 
Q4: 
a) Is het bestek, voor het groen, nu op orde in de gemeente Stichtse Vecht? 
A: Nee, het huidige bestek is niet op orde. 
 
b) Als dit nog niet zo mocht zijn, wat zijn mogelijke consequenties als we aanbesteden op basis 

van een bestek welke niet volledig is? 
A: Wanneer we zouden aanbesteden op basis van een onvolledig bestek zijn er risico’s. Om 

deze te voorkomen, zullen we de nieuwe bestekken aanbesteden conform de standaard 
RAW-systematiek. 

 
Q5: De gemeente heeft toezichthouders aangesteld. 
a) Wat is de rol van een toezichthouder? 
A: De toezichthouders houden toezicht op een juiste uitvoering van het bestek door de 
aannemer. 
 
b) Worden deze toezichthouders ingezet in dit beleidsveld groen? 
A: De toezichthouders op het bestek worden ingezet op het beleidsveld Groen. 
 
c) Kunt u ons een overzicht doen toekomen van de meldingen/bevindingen uit 2020 van deze 

toezichthouders, met datum en plaats van melding/bevinding. 
A: De meldingen/bevindingen, vaktechnisch besteksmeldingen genoemd, zijn opgeslagen in 

een database binnen het eerdergenoemde softwareprogramma Apptimize. Het betreft vele 
gigabytes aan tekst en beeldmateriaal. Het overzicht waar u om vraagt is te genereren, maar 
vanwege de omvang lijkt dit niet praktisch. Er kan een afspraak worden gemaakt om samen 
met de IBOR-coördinator het systeem te raadplegen. Wanneer de wens naar een overzicht 
desondanks aanwezig blijft, zullen wij hier uiteraard aan voldoen, maar dat vergt de nodige 
voorbereiding. 

 


